
 

 

 

 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw plaatsvervangend voorzitter, de heer J.P.A. van Rooij, nodig ik u uit 

voor de vergadering van de raadscommissie Beheer en Verkeer op woensdag 16 

januari 2013 om 16.30 uur in de Oude Raadzaal op het Stadhuis.  

 

Afspraken en planning 

 

Besluitenlijst vorige vergadering: 

- Toezeggingen wethouder Seton: 

o LTA-briefje over PM-zaken inmiddels ontvangen, zie hieronder 

o Planning motie windmolens: antwoord in zelfde brief 

o Overige twee toezeggingen staan nog open 

- Toezeggingen wethouder Van Keulen 

o Presentatie fly-over gepland op 13 februari 

o Overige vier toezeggingen staan nog open 

Lange termijn agenda: 

- Zie LTA-brieven van de wethouders Visscher en Seton; voorstel om deze te 

verwerken in de LTA 

- December 2012 

o Brief over Zuidelijke Ringweg ontvangen (2012-39 / 2012-43) 

o Brief over Attero ontvangen (2012-42) 

- Januari 2013 

o Brief over cijfers nascheiding kunststof ontvangen (2013-46) 
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Gehandicaptenparkeren 

 

Op de agenda een raadsvoorstel om leges te heffen voor de aanvraag van een 

gehandicaptenparkeerkaart en een gehandicaptenparkeerplaats op kenteken. Dit 

voorstel vloeit voort uit de door het college vastgestelde Beleidsregels 

gehandicaptenparkeren 2012-2016, die u bij de ingekomen stukken vindt. Deze 

beleidsregels zijn in een eerdere versie voor wensen en bedenkingen aan u 

voorgelegd en besproken in uw vergadering van 11 juli 2012. Naar aanleiding van de 

inbreng van de gehandicaptenraad en m.n. de fractie van de PvdA heeft het college 

het document gewijzigd vast gesteld, en komt het nu met genoemd raadsvoorstel. 

Omdat e.e.a. dus in lijn is met een eerdere bespreking in uw commissie leek plaatsing 

op de conformlijst gerechtvaardigd.  

 

P+R Europapark 

 

Bij het nieuwe station Europapark wordt een tijdelijk P+R terrein ingericht. Om te 

voorkomen dat ook anderen dan P+R-reizigers hiervan gebruik maken, wordt 

voorgesteld hier betaald parkeren in te voeren (tarief: 5 euro per dag). Omdat wij hier 

geen discussie over verwachten, hebben wij voor plaatsing op de conformlijst 

gekozen. 

 

P+R Haren 

 

Vanwege het grote succes moet P+R Haren worden uitgebreid. Voor de 1
e
 fase wordt 

nu een krediet van 4,5 miljoen euro gevraagd. De hoogte van dit bedrag, alsmede de 

impact van het project en de samenwerking met Haren in dezen rechtvaardigen o.i. 

een plaats op de discussielijst. 

 

RegioTram 
 

De collegebrief over het stopzetten van de aanbestedingsprocedure is geagendeerd 

door GroenLinks, dat hiervoor ook bespreekpunten heeft aangeleverd. Desgewenst 

kan ook de collegebrief aan de stuurgroep Regio Groningen Assen, die u vindt bij de 

ingekomen stukken, bij deze bespreking betrokken worden. 

 

Ring Zuid 

 

De aanpak Ring Zuid is door de raad aangemerkt als één van de onderwerpen voor 

de strategische agenda. Dat betekent dat de raad steeds nauw betrokken wil worden 

bij en wil sturen op de voortgang van dit project. Daarom leek het goed om de 

collegebrief hierover te agenderen. U kunt dan aangeven of u met de voorgestelde 

planning kunt instemmen en of u nog andere momenten wilt inlassen om als raad 

over dit onderwerp te spreken of nader te worden geïnformeerd (presentaties, 

werkbezoeken). In de brief wordt ook ingegaan op de motie Effecten Zuidelijke 
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Ringweg. Een presentatie over de huidige stand van zaken staat gepland op 12 

februari a.s. 

 

Geluidsoverlast  

 

De Stadspartij heeft de antwoorden op de schriftelijke vragen inzake geluidsoverlast 

evenementen geagendeerd, en hiervoor bespreekpunten aangeleverd. 

 

Hondenpoep 

 

GroenLinks en Partij van de Arbeid hebben verzocht om agendering van de 

collegebrief over de moties Van hondenpoep naar energie, Hondenpark en 

Poepcontainers, en hiervoor bespreekpunten aangeleverd. (Wellicht dat hier 

volgende week een aangepaste versie van komt, houdt u het RIS in de gaten). 

 

Met vriendelijke groet, namens de plv. voorzitter, 

 

 

 

 

Wolbert Meijer 

Commissiegriffier 


